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Dobře, že to víme…
web.litterate.cz/dobre-ze-to-vime/

Tak jsme se od našeho Blyštivého Péti dozvěděli, že ve čtvrtek pojede spolu s Markem Výborným na
Agrární komoru vyjednávat… Byl to asi první tweet od premiéra, pod kterým bylo sto procent hejtů. Měl to
tam plné zemědělských plakátů, které zvaly všechny do Prahy na devatenáctého února a pak
neuvěřitelnou smršť odsudků všeho druhu.

Traktory v Praze už jsou celospolečenské téma.

Ještě totiž nevyjely a vláda už vyjednává. Jako vždycky se ukazuje, že funguje jen nátlak. Čím větší, tím
lepší. Servilita a poslušnost vzbuzují jen aroganci moci. Nikdy a nikde to není jinak. Ale jakmile hrozí
průser, najednou to jde. Dovedete si představit, co všechno půjde, až bude Praha zablokovaná a protesty
se budou ještě stupňovat? Až se ukáže, že to není jen tisíc traktorů, odbory, profesní svazy, ale i široká
veřejnost?

Premiér jede vyjednávat na agrární komoru… jenže, ta to už nemá v rukou. Ta protesty neorganizuje,
naopak se od nich distancovala. Jan Doležal nemá od protestujících zemědělců ani ten nejmenší mandát
na jakékoliv jednání. Už teď je jasný výstup z tohoto jednání… pustí se nějaké drobné ústupky, vláda
bude tvrdit, že o požadavcích zemědělců začne jednat, samozřejmě jen tehdy, když nebudou stávkovat…
a budou doufat, že to zemědělce rozdělí.

Naštěstí si zemědělci ještě pamatují, jak s nimi Výborný zacházel, když do sněmovny přinesli svoji petici.
Mnozí další přišli s ministrem jednat a on je všechny vyfakoval, nebo jim řekl, že o věci se bude později
(za dva měsíce) jednat. Koordinátoři si vyslechli neuvěřitelné příběhy ministerské zvůle a arogance.

Ale díky za ně, Marku Výborný! Podařilo se ti zemědělce vytočit. Teď chystají traktory a plánují trasy,
protože přišli jednat a setkali se s tvým zdviženým prostředníčkem. Podařilo se ti něco neuvěřitelného.
Znepřátelil sis i ty, kteří ještě před měsícem byli na vaší straně. A teď jste vašim ohlášeným jednáním už
dopředu ukázali, že funguje jedině nevybíravý tlak. Tahle zkušenost už zůstane.

Za muže teď budou mluvit činy. Zemědělce ke stávce nepřesvědčil nikdo jiný, než Marek Výborný. Fakt
se mu to podařilo. Jeho přezíravost, dlouhodobé odmítání a ještě delší arogance teď vyústily v bytostný
odpor. Dva roky se zemědělci snažili mluvit. Dva roky se vás snažili upozorňovat na chybnou politiku.
Chodili k vám na jednání, přinesli vám petici, mluvili o svých problémech s každým, kdo byl ochoten
naslouchat. Bohužel, ministr zemědělství mezi nimi nebyl. Ani předseda vlády ne. Teď to jedním
společným kafíčkem na Agrární komoře fakt nedoženou.

Najednou je premiér ochota sama. Ale až poté, co se zemědělci sdružili vystupňovali tlak. Dobře, že to
víme. Ukázali jste nám, že:

1. Je zapotřebí vydržet. Zatnout zuby, nevzdat protesty, vytvářet spojenectví, když to nejde zprava,
zkusit to zleva, když nejde zeď prorazit hlavou, musí na ni alespoň dlouho močit.
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2. Je zapotřebí se bouřit. Kdo nekřičí, nic nedostane. I orel nakrmí první to mládě, které nejvíc píská.
Maďaři se bouřili a dostali Rakousko Uhersko. Češi byli loajální a nedostali nic.

3. České televizi se nevěří.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit vlastní národní občanskou
společnost, prosím pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si
na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

